
 
Zápis z jednání školské rady při Střední škole technické, Přerov, Kouřílkova 8 

konané dne 15.10.2012 
 
 
 
 
 

Přítomni: pan Miroslav Koláček, pan Miloslav Hausner, Bc. Roman Novotný, 
paní Pavla Martincová, pan Miroslav Šenkyřík, Mgr. František Šober, 
Mgr. Alena Bařinová 

 
Omluveni:  Ing. Ivona Kratochvílová, pan Janeček Stanislav, Ing. Irena Kanovská, 

 
 

Program: 
 

1) Členové školské rady se seznámili s obsahem Výroční zprávy 
o činnosti školy za školní rok 2011/2012 a výroční zprávu bez 
připomínek schválili 

 
2) Ředitel školy seznámil členy školské rady s probíhajícími projekty, ve 

kterých je škola zapojena. Seznámil členy školské rady s programem 
Olomouckého kraje na podporu technických oborů 

 
3) Podněty k činnosti školy a diskuse: 

• pan Koláček a ředitel školy prodiskutovali vzájemnou 
spolupráci při náboru žáků do učebního i studijního oboru optik 

• ředitel školy vyzvedl velmi dobrou spolupráci s Meoptou – 
optikou, s.r.o. 

• ředitel školy předložil k nahlédnutí návrhy prospektů na 
propagaci školy při náboru žáků na příští školní rok 

• pan Miloslav Hausner upozornil na nižší kvalitu „přehrávačů“ 
CD při výuce cizích jazyků 

• pan Koláček se zamýšlel nad možností zlepšení odborné 
přípravy studentů, kteří uvažují o zaměstnání v Meoptě 

 
 
 
 
V Přerově 15. 10.2012 
Alena Bařinová 


